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Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
Sprawa, w której chcia³bym z³o¿yæ zapytanie, dotyczy mo¿liwoœci nieodp³atnego nabycia przez pra-

cowników TP SA akcji Poczty Polskiej.
Do mojego biura senatorskiego zwróci³a siê grupa pracowników TP SA, którzy byli pracownikami

przedsiêbiorstwa jeszcze w okresie, gdy TP SA by³a powi¹zana z Poczt¹ Polsk¹. W 1998 r., kiedy przy-
dzielono akcje TP SA, czêœæ z nich otrzymali pracownicy TP SA, jako uprawnieni, a czêœæ pracownicy Po-
czty Polskiej. Obecnie pracownicy TP SA zainteresowani s¹ nieodp³atnym otrzymaniem równie¿ czêœci
akcji Poczty Polskiej na warunkach okreœlonych w ustawie o komercjalizacji i prywatyzacji.

W tym kontekœcie chcia³abym zwróciæ uwagê na brzmienie art. 38 ust. 5 ustawy o komercjalizacji
i prywatyzacji, z którego wynika, i¿ prawo do nieodp³atnego nabycia akcji mo¿e byæ wykorzystane przez
uprawnionych pracowników tylko w jednej spó³ce, zaœ uprawniony przed nabyciem akcji sk³ada oœ-
wiadczenie, ¿e nie skorzysta³ z prawa do nieodp³atnego nabycia akcji w innej spó³ce.

Wobec tego zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
Czy w procesie prywatyzacji Poczty Polskiej czêœæ akcji tego przedsiêbiorstwa zostanie przeznaczona

w celu ich nabycia przez pracowników TP SA, tak jak mia³o to miejsce podczas prywatyzacji TP SA?
Czy pracownicy Poczty Polskiej, którzy otrzymali akcje TP SA w procesie prywatyzowania tej ostat-

niej, bêd¹ uprawnieni do nieodp³atnego nabycia akcji Poczty Polskiej w wypadku jej prywatyzacji?

Z wyrazami szacunku
Dorota Arciszewska-Mielewczyk




